
 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 1 JUNI 2016 
 NO. 2016-18776 

 

 
 
 

Art. 48 vragen n.a.v. te veel evenementen op hetzelfde 
moment 

 
 
Het evenementenbeleid is op 31 mei 2016 vastgesteld. Een rijke hoeveelheid aan evenementen 
is het gevolg. Tegelijkertijd ontstaat er nu een soort verdringing, waardoor er een ongewenst 
effect lijkt op te treden. 
In het weekend van 21 en 22 mei 2016 vonden meerdere evenementen plaats o.a de Servaas kermis op het 

Vrijthof, de Kunsttour, de groene loper - fietsroute, ‘Trek’ FoodTruck festival in het park binnenstad, Summer 

DJ op de Griend en de estafetteloop. Het weekend erna bleek de agenda ook een overdaad aan evenementen te 

bevatten (zie artikel in de Limburger: “Ook leuke overdaad schaadt” op 30 mei 2016). Andere weekenden is er 

minder aanbod aan evenementen.  

Verschillende organisatoren van festivals en evenementen constateren dat er een vermindering van publiek per 

festival/evenement lijkt op te treden, dus een soort verdunning. Daarbij is er weinig samenhang tussen de 

evenementen. Door te veel evenementen op dezelfde tijd te organiseren ontstaat er een ongewenste verdringing. 

Bij een georganiseerde spreiding zou ieder evenement meer kans hebben op een groot publiek. Veel culturele 

evenementen zijn voor hun voortbestaan afhankelijk van veel publiek, zeker na de kortingen op het 

cultuurbeleid.  

De provincie heeft een provinciale evenementenagenda in het leven geroepen als middel om 

toerfietsevenementen en andere sport- en omgevingsevenementen meer rekening met elkaar te kunnen laten 

houden. Deze agenda is in ontwikkeling. De komende weken worden de eerste resultaten ervan gepresenteerd 

aan de gedeputeerden.  
 

1. Herkent het college de hierboven beschreven tendens? 
2. Kent u het initiatief van de provinciale evenementenagenda?  
3. Onderkent u het culturele en economische belang van spreiding van evenementen? 
4. Wilt u onderzoeken of we als gemeente kunnen aansluiten bij de ontwikkeling van de 

provinciale evenementenagenda, zodat alle organisatoren van evenementen (sport, cultuur) 
een snel overzicht kunnen krijgen en daarmee zelf voor een grotere spreiding kunnen 
zorgen? 

5. Bent u het ermee eens dat de VVV Maastricht een belangrijke ondersteunende rol kan spelen 
bij het tot stand komen van een dergelijke agenda? 

 
De fractie van GroenLinks ziet uw antwoorden graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Hans Passenier 
Raadslid voor GroenLinks in Maastricht. 
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